
Subsemnata, OANĂ Alexandra, Consilier Local ales în cadrul Consiliului Local CLUJ-NAPOCA,
în urma rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020, în temeiul art. 225 alin (2) din OUG
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii
consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin
grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale”

vă prezint următorul:
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ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
Proiecte de hotărâri de consiliu
Amendamente depuse și aprobate
Inițiative implementate

INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII

AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN

APARIȚII ÎN PRESĂ



OANĂ Alexandra
Consilier Local CLUJ-NAPOCA
0758-016816 eu.alexandra.oana@gmail.com

1. ROLURI ASUMATE
în comisiile de specialitate sau alte comisii constituite la nivelul consiliului

● Lider de Grup al Consilierilor Locali USR PLUS
● Membră a Comisiei de învățământ, cultură, culte
● Membră a Comisiei de sănătate, muncă, protecție socială, ordine publică
● Membră a Comisiei mixte de repartizare a locuințelor sociale, a locuințelor de

serviciu și a locuințelor de necesitate
● Membră a Comisiei mixte de analiză a dosarelor pentru repartizarea

locuințelor ANL
● Membră a Comisiei mixte de evaluare a asociațiilor și fundațiilor ce

administrează  unități de asistență socială

2. ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
de Consiliu Local sau comisii de specialitate

În anul 2021 am participat la toate ședințele de Consiliului Local și am intervenit în
ședință pe următoarele subiecte:

● 4 ianuarie, 2021 - Campanie locală provaccinare. Am propus demararea unei
campanii locale de informare în privința beneficiilor vaccinării. Propunerea a fost
acceptată, dat debutul campaniei a fost amânat datorită problemelor legate de
accesul la vaccin.

https://spotmedia.ro/stiri/social/cluj-napoca-va-avea-propria-campanie-de-pro
movare-a-vaccinarii

● 22 februarie, 2021 - Demolarea Hotelului Cristian. În condițiile în care
municipalitatea va lansa un concurs de soluții pentru modernizarea Liceului
Bălcescu și a străzilor adiacente am propus ca tema de concurs să includă și
remedierea a două dintre disfuncționalitățile zonei prin: decopertarea Canalului
Morii pe porțiunea inclusă în proiect și demolarea Hotelului Cristian, construit
ilegal.

https://actualdecluj.ro/fostul-proprietar-al-hotelului-cristian-spune-ca-e-legal
-si-ca-are-autorizatie-si-de-la-funar-si-de-la-boc-mai-multi-consilieri-locali
-i-au-cerut-primariei-sa-clarifice-situatia-cheta-civica-pentru/

● 24 martie, 2021 - Protecția zonei Hoia. În contextul amenajării unui drum ilegal
prin Pădurea Hoia, am solicitat administrației locale sprijinul pentru realizarea
unui studiu științific care să fundamenteze nevoia de creștere a gradului de
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protecție pentru zona Hoia și creionarea unui cadru de colaborare a instituțiilor și
UAT-urilor direct vizate.

https://actualdecluj.ro/vor-transformarea-zonei-hoia-in-zona-cu-un-grad-spo
rit-de-protectie/

● 21 aprilie, 2021 - Bugetul Local 2021. Am punctat faptul că USR PLUS susține
prioritizarea investițiilor ce cresc calitatea locuirii în cartiere, așa cum am anunțat
din campania pentru alegerile locale. Am subliniat faptul că direcția asumată sub
titlul de Anul cartierelor trebuie să se transforme într-o strategie multianuală de
dezvoltare sustenabilă a municipiului. Am propus urgentarea unor proiecte cu
impact major asupra calității vieții, precum investițiile în educație: hub
educațional în Bună Ziua, creșe în toate cartierele Clujului, bursele școlare sau
sprijinirea diferențiată pentru școlile vocaționale.

https://media9.ro/amendamente-acceptate-de-emil-boc-un-prim-pas-spre-un
-oras-mai-bine-dezvoltat/

● 25 mai, 2021 - Compania de Transport Public. În contextul scăderii veniturilor CTP
în 2020 față de 2019, am solicitat explicații referitoare la mărirea cheltuielilor cu
contractul directorului CTP, în creștere cu 20.4 % în 2020, față de 2019, am atras
atenția asupra unei serii de disfuncționalități în ceea ce privește serviciile de
transport public în comun (slaba deservire a cartierelor noi, lipsa liniei de noapte,
comunicarea defectuoasă cu publicul etc) și am solicitat remedierea acestora.

● 16 iunie, 2021 - Consolidare și cadastrare strada Uliului. În contextul construirii
unui centru de monitorizare a calității aerului pe strada Uliului, am atras atenția
asupra multiplelor probleme de pe această stradă și am solicitat remedierea
acestora, precum și cadastrarea străzii.

● 14 iulie - Fonduri nerambursabile pentru ONG-uri. Într-o ședință maraton în care
am alocat fonduri nerambursabile în valoare de 10 de milioane de lei ONG-urilor,
am atras atenția că procesul prin care banii sunt alocați are o serie de carențe -
intervalul scurt dedicat analizei proiectelor depuse, criteriile de evaluare a acestora,
instrumentele prin care este măsurat impactul lor în comunitate etc și am propus
optimizarea regulamen- tului și defalcarea bugetului pe axe prioritare: cultură,
educație, sănătate, mediu etc.

https://www.presalocala.com/2021/07/17/alexandra-oana-consilier-local-suntem
-constransi-la-a-vota-la-foc-continuu-273-de-puncte-fara-posibilitatea-de-a
-avea-o-dezbatere-reala/

● 2 septembrie, 2021 - Sala Polivalentă. După scandalul cheltuielilor ilicite de la Sala
Polivalentă, am solicitat mandatarea consilierului local USR PLUS Adriana Cristian
drept reprezentant al Consiliului Local în Adunarea Generală a Sălii Polivalente cu
mandat de vot “împotriva” raportului prezentat în cazul în care raportul nu include
informații despre cazul cheltuielilor ilicite  de la Sala Polivalentă.
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https://zcj.ro/administratie/cum-s-a-incheiat-scandalul-achizitiilor-de-la-poliv
alenta-usr-si-psd-au-cerut-demisia-managerului--221463.html

● 4 octombrie, 2021 - Burse școlare și strategia de dezvoltare a infrastructurii
școlare. Am salutat creșterea cuantumului burselor de performanță și de ajutor
social, așa cum USR PLUS a solicitat de mai multe ori și am atras atenția că
strategia de dezvoltare a infrastructurii școlare a municipiului nu se poate rezuma
la extinderea clădirilor școlilor existente, ci trebuie să includă construirea de școli
noi în cartierele noi.

http://www.monitorulcj.ro/educatie/93575-bursele-sociale-si-de-performanta-a
u-fost-dublate-aproape-20000-de-elevi-beneficiaza-de-burse-semestrul-acest
a#sthash.SSWUbP0T.dpbs

● 22, noiembrie, 2021 - Studiu de Fezabilitate pentru Metrou. Am ridicat o serie de
întrebări legate de proiectul Metroului. Cum va arată traficul în oraș pe perioada
șantierului, având în vedere că ne lipsesc centurile ocolitoare care să preia traficul,
odată ce zona centrală va fi blocată? Cât de sigură e finanțarea pentru acest proiect
și ce garanții avem că nu vor crește costurile de implementare și mai mult decât au
făcut-o deja? Ne putem încadra în termenele foarte strânse prevăzute de PNRR
pentru a putea accesa cele 300 de milioane de euro prevăzute pe această linie de
finanțare, condiția fiind ca 50% dintre contractări să fie realizate până în 2022 și
100% din contractări până în 2023, pentru a nu pierde finanțarea în favoarea
proiectului de metro din București?

https://www.stiridecluj.ro/politic/doua-intrebari-despre-metrou-care-l-au-deze
chilibrat-pe-emil-boc-venite-de-la-consilierul-local-alexandra-oana

● 6 decembrie, 2021 - Finanțare culte religioase. Am intervenit pentru a sublinia că
este important să recunoaștem dreptul la credință al tuturor cetățenilor și să
încurajăm proiectele sociale ale cultelor religioase, însă, în același timp, am atras
atenția asupra nevoii de transparență a modului în care sunt cheltuiți banii publici.
Am propus ca fondurile acordate cultelor  să fie condiționate de  respectarea tuturor
bunelor practici de cheltuire a nanilor publici, pornind de la licitații publice pentru
alocarea contractelor, anunțate din timp în locuri accesibile, nu în circuit închis
precum Ziarul Lumina.

https://www.monitorulcj.ro/administratie/95107-primaria-cluj-napoca-aloca-30
00000-de-lei-din-bugetul-local-cultelor

● 22 decembrie, 2021 - Execuție bugetară. Am atras atenția asupra execuției
deficitare a bugetului de investiții al municipiului, în 2021, bugetul de dezvoltare
fiind executat în proporție de doar 33%. Problema este una care se repetă an de an,
în ceea ce privește bugetul de dezvoltare alocat învățământului, execuția bugetară
pe ultimii 3 ani arătând în felul următor: 28% în 2019, 50.3% în 2020, 40.9% în
2021. Am solicitat identificarea cauzele reale ale nerealizării proiectelor bugetate,
fie că aceste cauze țin de modul în care proiectele sunt gestionate, fie de
maturitatea proiectelor asumate.

Pagina .4.

https://zcj.ro/administratie/cum-s-a-incheiat-scandalul-achizitiilor-de-la-polivalenta-usr-si-psd-au-cerut-demisia-managerului--221463.html
https://zcj.ro/administratie/cum-s-a-incheiat-scandalul-achizitiilor-de-la-polivalenta-usr-si-psd-au-cerut-demisia-managerului--221463.html
http://www.monitorulcj.ro/educatie/93575-bursele-sociale-si-de-performanta-au-fost-dublate-aproape-20000-de-elevi-beneficiaza-de-burse-semestrul-acesta#sthash.SSWUbP0T.dpbs
http://www.monitorulcj.ro/educatie/93575-bursele-sociale-si-de-performanta-au-fost-dublate-aproape-20000-de-elevi-beneficiaza-de-burse-semestrul-acesta#sthash.SSWUbP0T.dpbs
http://www.monitorulcj.ro/educatie/93575-bursele-sociale-si-de-performanta-au-fost-dublate-aproape-20000-de-elevi-beneficiaza-de-burse-semestrul-acesta#sthash.SSWUbP0T.dpbs
https://www.stiridecluj.ro/politic/doua-intrebari-despre-metrou-care-l-au-dezechilibrat-pe-emil-boc-venite-de-la-consilierul-local-alexandra-oana
https://www.stiridecluj.ro/politic/doua-intrebari-despre-metrou-care-l-au-dezechilibrat-pe-emil-boc-venite-de-la-consilierul-local-alexandra-oana
https://www.monitorulcj.ro/administratie/95107-primaria-cluj-napoca-aloca-3000000-de-lei-din-bugetul-local-cultelor
https://www.monitorulcj.ro/administratie/95107-primaria-cluj-napoca-aloca-3000000-de-lei-din-bugetul-local-cultelor


https://cluj24.ro/desenam-proiecte-dar-nu-le-realizam-600-milioane-de-lei-b
locati-la-primaria-cluj-napoca-ce-explicatii-are-emil-boc-96273.html

2.1. Proiecte de hotărâri de consiliu

● Hub educațional Bună Ziua - am propus elaborarea unei Teme de Proiectare și a
unui Studiu de (Pre) Fezabilitate pentru înființarea unui complex educațional
(format din creșă, grădiniță, școală, teren de sport) în cartierul Bună Ziua pentru a
remedia disfuncționalitățile generate de lipsa infrastructurii școlare din cartier.

Status: administrația a lansat o licitație pentru identificarea terenului pentru școală.

● Modificarea cuantumului burselor școlare - în urma discuțiilor cu asociația Școli
Curate am propus un proiect ce prevede creșterea cuantumului burselor școlare
astfel încât bursele să stimuleze în mod real performanța școlară a elevilor și să
asigure protecţia socială pentru copiii din familii dezavantajate.

Status: propunere adoptată în  ședința Consiliului Local din 4 octombrie, 2021.

● Rețea de senzori pentru monitorizarea calității aerului în curtea școlii. Succesul
măsurilor vizate de municipalitate pentru reducerea poluării aerului depinde și de
gradul de acceptabilitate a acestor măsuri în cadrul publicului larg. E oportun că
măsurile de combatere a poluării să fie dublate de acțiuni de conștientizare care să
crească nivelul de informare a publicului cu privire la nivelul de poluare și să
încurajeze respectarea recomandărilor ce vin din partea autorităților.

Status: proiect depus și ca amendament la bugetul local.

● Studiu de amplasament parkinguri - Numărul de mașini înmatriculate în
Cluj-Napoca a crescut exponențial, nevoia de locuri de parcare fiind distribuită
neuniform pe teritoriul orașului. Am solicitat elaborarea unui studiu care să
fundamenteze o strategie de amplasament a parkingurilor cu obiectivul de a
elimina complet atât mașinile de pe trotuare, cât și garajele.

Status: proiect depus și ca amendament la bugetul local.

2.2. Amendamente depuse la Bugetul Local pe 2021

Am depus următoarele amendamente la bugetul local Cluj-Napoca, 2021 -2022.

Educație

● Rețea de senzori pentru monitorizarea calității aerului în curțile a 30 de școli din
Cluj-Napoca - amendament adoptat sub formă de proiect pilot

● Hub educațional în cartierul Bună Ziua (creșă, grădiniță, școală generală)- licitație
lansată
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● Reabilitare curtea Grădiniței Micul Prinț - amendament adoptat
● Reabilitare curtea Școlii Gimnaziale Constantin Brâncuși
● Creșterea finanțării pentru școlile vocaționale pentru acoperirea nevoilor specifice
● Modificarea cuantumului burselor  școlare - amendament adoptat

Infrastructură

● Acces pietonal în baza sportivă Gheorgheni – amendament adoptat
● Elaborarea unui studiu de amplasament parkinguri bugetat integral în anul 2021.
● Extinderea liniilor de troleibuz pe str. Liviu Rebreanu, Calea Florești, Calea  Turzii.

Protecție socială

● Loc de joacă incluziv pentru copiii cu dizabilități motorii sau de altă natură.
● Creșterea fondului locativ cu destinație locuințe sociale
● Centru de Tranzit și Consiliere pentru tinerii care părăsesc Sistemul de Protecție.

Mediu

● Studiu științific care să fundamenteze creșterea protecției pentru arealul Hoia.

Amendamentele USR PLUS

● Lista completă a amendamentelor propuse de USR PLUS, alături de motivarea
pentru fiecare amendament, poate fi consultată aici:

https://cluj.usr.ro/un-buget-cu-solutii-pentru-problemele-clujenilor-amen
damentele-usr-plus/

2.3. Inițiative implementate

● Demararea demersurilor pentru Hub-ul Educațional din Bună Ziua - în
aprilie am depus un amendament la bugetul local 2021 pentru construirea unui
hub educațional în cartierul Bună Ziua. Primăria Cluj-Napoca a lansat  în iunie
2021 licitația pentru identificarea terenului potrivit pentru hub-ul educațional.

Contractul pentru realizarea Studiului de Fezabilitate și Planului Urbanistic
Zonal necesar pentru dezvoltarea infrastructurii educaționale de nivel primar
și gimnazial în Bună Ziua a fost atribuit la începutul anului 2022.
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● Creșterea cuantumului burselor de performanță și de ajutor social - am
propus dublarea cuantumului pentru bursele de performanță și de ajutor
social, am depus un amendament la bugetul local referitor la această inițiativă
și un proiect de HCL.  Propunea a fost adoptată în cadrul ședinței Consiliului
Local din 4 octombrie, 2021.
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● Optimizare acces Baza Sportivă Gheorgheni - am făcut o serie de interpelări
referitoare la situația infrastructurii pietonale la intrarea în baza sportivă
Gheorgheni și am depus un amendament la bugetul local pentru optimizarea
accesului pietonal în bază. În august, a fost construit un trotuar în jurul
sensului giratoriu și o alee care înlesnește accesul pietonilor spre bază.

● Dotarea curții Grădiniței Micul Prinț - în urma discuțiilor cu reprezentații
grădiniței, am depus un amendament la bugetul local pentru reamenajarea și
dotarea curții grădiniței cu mobilior exterior modern, din materiale naturale.
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3. INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII
formulate în scris

● Interpelare adresată Primarului referitoare la proiectele de investiții derulate
sau în curs de realizare ce privesc modernizarea străzii Uliului.

➢ Ulterior interpelării și sesizărilor depuse, o parte dintre problemele
semnalate autorităților au fost remediate.

● Interpelare adresată Primarului referitoare la proiectele de investiții derulate
sau în curs de realizare ce privesc modernizarea străzii Vânătorului

● Interpelare adresată Primarului referitoare în vederea transmiterii notei de
fundamentare pentru studiul de prefezabilitate al obiectivului de investiții
Tren Metropolitan Gilău - Florești - Cluj-Napoca - Baciu - Apahida - Jucu -
Bonțida - Etapa I a sistemului de transport metropolitan rapid Cluj Magistrală
I de metrou și tren metropolitan, inclusiv legătura dintre acestea.

● Interpelare adresată Companiei de Apă Someș referitoare la existența unui
plan de lucrări de corectare a dimensiunii instalației de pompare  de pe str.
Uliului, din dreptul nr. 124 și la calendarul de finalizare.

● Interpelare adresată Primarului referitoare la lista proiectelor de investiții în
curs de elaborare, realizare sau implementare, ce privesc amenajări pietonale
în  sensul giratoriu de la intersecția str. Unirii cu str. Alexandru Vaida Voevod
pentru a facilita accesul pietonal în baza sportivă Gheorgheni.

➢ Ulterior interpelării am depus un amendament la bugetul local, ce a fost
adoptat. Aleea înspre baza sportivă și trotuarul de la capătul liniei 3 înspre
sensul giratoriu a fost construit în septembrie, 2021.

● Interpelare adresată Primarului în vederea comunicării tuturor măsurilor
administrative și legale luate împotriva imobilului „Hotel Cristian” situat pe
strada Argeș din Municipiul Cluj-Napoca și a rezultatelor  controalelor
efectuate de Poliția Locală împotriva acestui obiectiv.

➢ Primăria a demarat procedurile pentru realizarea unei expertize
extrajudiciare referitoare la situația Hotelului Cristian.

● Interpelare adresată Primarului în vederea transmiterii sub formă tabelară a
datelor statistice privind numărul, precum și termenul de expirare al
contractului curent de închiriere, pentru următoarele tipuri de locuințe
administrate de către Primăria Mun. Cluj-Napoca: locuințe de serviciu,
locuințe de necesitate, locuințe sociale, locuințe incluse în fondul locativ de
stat.
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● Interpelare adresată Primarului referitoare la numele executantului lucrărilor
de întreținere și lărgire a drumului situat la sudul lizierei pădurii Hoia și la
lista măsurilor rutiere ce au fost pregătite pentru a preveni folosirea acestui
traseu drept o centură de ocolire a orașului sau drept drum tehnic pentru
dezvoltarea imobiliară a extremității de nord-est a comunei Florești.

● Interpelare adresată Primarului referitoare administratorii unor sectoare de
drumuri de exploatare din Pădurea Hoia.

● Interpelare adresată Primarului referitoare la destinația unor sectoare de
drum din Pădurea Hoia, la clasificarea fiecărui drum menționat din punct de
vedere al circulației rutiere (deschise circulației publice sau închise circulației
publice) și la clasificarea din punct de vedere funcțional și administrativ
teritorial  (drumuri de interes local, județean, sau național).

● Interpelare adresată Primarului în vederea transmiterii studiului de
fezabilitate pentru Pasajul rutier de pe Tăietura Turcului.

● Interpelare privind motivul pentru care Expoziția “Miracolul din Cluj”  nu
s-a putut desfășura în spațiul expozițional de pe Bulevardul Eroilor. În urma
intepelării s-a transmis o solicitare Muzeului Național de Istorie al
Transilvaniei să propună o nouă locație pentru desfășurarea expoziției.

● Interpelare privind finanțarea cultelor religioase de către Primăria
Cluj-Napoca.

4. AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN

● Întâlnire cu cetățenii ce locuiesc pe Strada Uliului pentru a discuta despre
problemele de infrastructură stradală. Ulterior întâlnirii am depus mai multe
interpelări referitoare la lucrările de consolidare și modernizare a străzii și la
situația pompei de apă de pe stradă.

● Întâlnire cu cetățenii referitoare la accesul pietonal în Baza Sportivă
Gheorgheni. În urma întâlnirii am depus o interpelare referitoare la stadiul
lucrărilor de remediere a problemei accesului pietonal în baza sportivă  și apoi
am depus un amendament la bugetul local pentru amenajarea unei alei de
acces, ce a fost adoptat și implementat.

● Vizită la Școala Gimnazială Constantin Brâncuși. În ultimii 5 ani efectivul de
elevi al școlii a crescut considerabil, Scoala Brâncuși fiind școala spre care se
îndreaptă părinții din Borhanci. Curtea școlii e, însă,  prost echipată, iar pereții
exteriori sunt într-o stare degradată. Am preluat solicitările școlii și am depus
un amendament pentru remedierea problemelor semnalate. Am propus
reparații la pereții exteriori, dotarea curții cu mobilier și echipamente de joacă,
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amplasarea unui foișor în curte, plantarea de arbori, reparații gard.
Amendamentul nu a trecut, dar școala va fi inclusă într-un program de
modernizare anul viitor.

● Vizită la Grădinița Micul Prinț. Grădinița se confruntă cu o serie de probleme
precum: gradul de deteriorare și înălțimea inadecvată a gardului ce
împrejmuiește curtea grădiniței (ușor escaladat din exterior), precum și lipsa
echipamentelor de joacă exterioare, ce îngreunează utilizarea curții de către
mai multe grupe de copii simultan. Am depus un amendament la bugetul local
în vederea remedierii acestor probleme. Amendamentul a fost acceptat.

● Vizită la Grădinița Stejarul Pitic. Am discutat despre specificul grădiniței
(outdoor education)  și despre tipul de sprijin de care ar avea nevoie de la
autoritățile locale și centrale.

● Vizită la Grădinița Malteză. Am discutat despre excluziunea socială a copiilor
cu dizabilități și despre nevoia de sprijini integrarea lor în comunitate, inclusiv
prin construirea unui loc de joacă dedicat copiilor cu diverse dizabilități
motorii sau de altă natură. Am depus un amendament la bugetul local pentru
finanțarea unui astfel de loc de joacă.

● Vizită la Liceul de Muzică Sigismund Toduță. Am discutat despre finanțarea
școlilor vocaționale ce au nevoie de sprijin diferențiat din partea autorităților
locale și centrale pentru a asigura elevilor materiale didactice specifice
profilului școlii. Costul acestor materiale didactice este în mare măsură
suportat de părinți.  În urma consultării cu reprezentanți ai altor școli
vocaționale din municipiu am depus un amendament la bugetul local pentru
acordarea unui sprijin mai consistent școlilor vocaționale din Cluj-Napoca.

● Întâlnire cu cetățenii ce locuiesc pe str. Miko Imre pentru a discuta despre
problemele de infrastructură stradală. Ulterior întâlnirii am depus o
interpelare referitoare la lucrările de consolidare și modernizare a străzii.

● Întâlnire cu cetățenii ce locuiesc pe str. Zăvoiului pentru a discuta despre
problemele de infrastructură stradală. Ulterior întâlnirii am depus o
interpelare referitoare la lucrările de consolidare și modernizare a străzii.

● Deplasare  în satele Ocoliș, Cărpiniș, Sohodol și Roșia Montană afectate de
inundații. Am vizitat comunitățile afectate de viituri de pe Valea Arieșului
pentru a duce provizii de primă necesitate și a ajuta la repararea stricăciunilor.
Am participat la lucrările de curățare a curții și  terenului de sport a școlii din
satul Cărpiniș, comuna Roșia Montană.

● Întâlnire cu reprezentanții SOS Parcul EST.  Am vizitat zona în care va fi
amenajat Parcul Est și am discutat despre valorificarea acestui spațiu
(momentan neglijat și, în mare parte, inaccesibil publicului) până la
finalizarea lucrărilor de amenajare a parcului. Ulterior vizitei am depus o
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interpelare în care am solicitat implementarea mai multor măsuri temporare,
care să permită utilizarea terenului, și am propus o acțiune de ecologizare.

● Întâlnire cu reprezentanții asistenților personali ai persoanelor cu dizabilități
pentru a optimiza modul de colaborare cu DASM Cluj-Napoca.

5. DEZBATERI, MESE ROTUNDE

● Burse școlare - am participat la o dezbatere inițiată de Școli Curate pentru a
discuta despre rolul autorităților locale în sprijinirea educației. Ulterior, am
inițiat o întâlnire cu reprezentanții Școli Curate pentru a discuta situația
burselor școlare. În urma întâlnirii am propus un Proiect de Hotărâre de
Consiliu Local pentru modificarea cuantumului burselor școlare.

● Calitatea aerului în orașe - am participat la o masă rotundă organizată de Coaliția
România sustenabilă cu membri ai societății civile și specialiști referitoare la
monitorizarea calității aerului în orașele din România și în urma acestei dezbateri
m-am alăturat grupului de ambasadori ai sustenabilității din Coaliția România
Sustenabilă.

https://ambasadasustenabilitatii.ro/alexandra-oana/

● Prevenirea infecției HIV, o prioritate pentru autoritățile locale - am participat la o
masă rotundă organizată de Observatorul Roman de Sănătate și Fundația
Romanian Angel Appeal pe tema combaterii infecției HIV și a testării HIV pe timp
de pandemie.

● Someș Delivery 2021, Florești, Someșul Culoar Verde - Albastru - am participat la
o serie de ateliere organizate de Someș Delivery pe teme precum gestionarea
deșeurilor ce poluează malul râului, culoare verzi-albastre, bugetare participativă.

https://www.facebook.com/106168611021968/posts/399371455035014/

● Deschiderea anului școlar 2021- 2022 - în contextul începerii anului școlar, am
organizat o dezbatere online cu prof. Dr. Răzvan Cherecheș despre măsurile pe care
școlile și administrația locală ar trebui să le implementeze pentru a limita
răspândirea virusului Covid-19 în mediul școlar.

https://fb.watch/8BfKb3fLbL/
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6. APARIȚII ÎN PRESĂ

Hotelul Avram Iancu
https://adevarul.ro/locale/cluj-napoca/hotelul-bizar-centrul-clujului-starnit-ir
onii-net-sicriu-nava-spatiala-metroul-boc--foto-1_6028fb385163ec4271fba75
c/index.html

Campania locală de vaccinare
https://spotmedia.ro/stiri/social/cluj-napoca-va-avea-propria-campanie-de-pr
omovare-a-vaccinarii

Hotel Cristian
https://www.stiridecluj.ro/politic/alexandra-oana-consilierul-local-usr-plus-ce
re-lamuriri-de-la-emil-boc-dupa-ce-pocol-a-spus-ca-hotelul-de-pe-trotuar
-e-ridicat-legal

https://actualdecluj.ro/fostul-proprietar-al-hotelului-cristian-spune-ca-e-lega
l-si-ca-are-autorizatie-si-de-la-funar-si-de-la-boc-mai-multi-consilieri-loc
ali-i-au-cerut-primariei-sa-clarifice-situatia-cheta-civica-pentru/

http://www.monitorulcj.ro/monitorul-cartierelor/90919-dezvoltarea-pietei-mih
ai-viteazu-blocata-din-anii-90-de-hotel-cristian-indepartam-constructiile-pa
razitare#sthash.E9rjQ1KX.dpbs

https://www.presalocala.com/2021/04/29/alexandra-oana-despre-hotelul-cristi
an-cand-vrei-sa-ascunzi-ruina-dupa-gard-dar-nu-reusesti-decat-sa-atragi-a
tentia-asupra-ei/

Lipsa infrastructurii școlare în cartierele noi
https://cluj24.ro/alexandra-oana-candidat-usr-plus-in-borhanci-baciu-sau-so
meseni-educatia-performanta-nu-ar-trebui-sa-fie-un-lux-ci-o-normalitate-l
a-tine-in-cartier-24117.html

https://www.stiridecluj.ro/politic/cum-a-inceput-scoala-in-cartierul-clujean-fa
ra-scoala-rusine-pe-obrazul-primariei-cluj-napoca

Hub Educațional Bună Ziua
https://adevarul.ro/locale/cluj-napoca/cartier-de-lux-cluj-napoca-nicio-scoala
-mamica-revoltata-pretul-platesc-locatarii-trafic-bara-bara-clase-aglomerate
-timp-pierdut-1_614463c65163ec427154a6fa/index.html

https://www.stiridecluj.ro/politic/presiune-mare-pe-scolile-din-zorilor-si-ghe
orgheni-pentru-ca-in-buna-ziua-nu-sunt-scoli
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https://zcj.ro/administratie/licitatia-pentru-scoala-in-buna-ziua-suspendata--
222706.html

https://www.monitorulcj.ro/administratie/96434-dupa-doua-licitatii-suspendat
e-hub-ul-educational-din-buna-ziua-a-primit-o-veste-buna-consilier-local-
ma-bucur-ca-suntem-cu-un-pas-mai-aproape

Autobuze școlare
https://media9.ro/acestea-sunt-ultimele-vehicule-pe-motorina-cumparate-de
-primaria-cluj-promite-emil-boc/

Bursele școlare
http://www.monitorulcj.ro/educatie/93575-bursele-sociale-si-de-performanta-
au-fost-dublate-aproape-20000-de-elevi-beneficiaza-de-burse-semestrul-ace
sta#sthash.SSWUbP0T.dpbs

Sala Polivalentă
https://zcj.ro/administratie/cum-s-a-incheiat-scandalul-achizitiilor-de-la-poli
valenta-usr-si-psd-au-cerut-demisia-managerului--221463.html

Acces baza sportivă Gheorgheni
https://zcj.ro/administratie/trotuar-nou-pe-langa-sensul-giratoriu-si-o-alee-
asfaltata-pentru-accesul-pietonilor-in-baza-sportiva-gheorgheni--222036.ht
ml?fbclid=IwAR2RXYqRt70CW18jRuJCA5y6P6sYYMv_DhajrZxrZgPLBESz-YRkihv
2ZY0

Infrastructura pentru pietoni
http://www.monitorulcj.ro/monitorul-cartierelor/90843-foto-impinsul-carucior
ului-o-cursa-cu-obstacole-pe-o-strada-importanta-din-cluj-napoca#sthash.
m94JY2Y6.dpbs

Traficul de lângă școli
https://www.stiridecluj.ro/social/drumul-spre-scoala-un-pericol-pentru-elevii
-din-cluj-lipsa-trotuarelor-si-traficul-intens-din-jurul-scolilor-principalele-p
robleme

http://www.monitorulcj.ro/actualitate/90695-foto-trafic-de-cosmar-in-cluj-de
-cand-a-inceput-scoala-parintii-tin-mortis-sa-isi-ia-copii-din-fata-portii#st
hash.jhoTpopJ.dpbs

Curtea școlii
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http://www.monitorulcj.ro/educatie/93106-un-consilier-local-cere-schimbarea
-radicala-a-curtilor-scolilor-clujene-orice-vizita-in-curtea-scolii-e-o-calatori
e-in-timp#sthash.ZIJIgB2L.dpbs

Bulevardul Teodor Mihali
https://www.monitorulcj.ro/monitorul-cartierelor/88715-teodor-mihali-bulevar
dul-ratat-din-cluj-napoca-consilier-local-o-cladire-e-la-limita-trotuarului-st
rada-e-gatuita

Pădurea Hoia
http://www.monitorulcj.ro/actualitate/89256-drumul-pietruit-din-padurea-hoi
a-ilegal-lucrarile-aduc-previziuni-negre-un-viitor-cosmar-urbanistic#sthash.
ZbdXRMZ1.dpbs

https://actualdecluj.ro/vor-transformarea-zonei-hoia-in-zona-cu-un-grad-sp
orit-de-protectie/

Inundațiile din Apuseni
https://apuseni.info/2021/08/02/alexandra-oana-inundatiile-inca-au-lasat-ur
me-adanci-in-apuseni-insa-incertitudinea-viitorului-apasa-mai-mult/

Parcul EST
https://cluj24.ro/galerie-foto-mica-delta-de-langa-cluj-o-zona-de-zeci-de-he
ctare-de-o-biodiversitate-remarcabila-neglijata-si-inaccesibila-80791.html?fb
clid=IwAR2E7w5BUx5d3kunKENW6DVeK6xEg_mTMJiBNZjMTVEv6-Jo1hH7wPk
vwYo

Metrou
https://www.stiridecluj.ro/politic/doua-intrebari-despre-metrou-care-l-au-dez
echilibrat-pe-emil-boc-venite-de-la-consilierul-local-alexandra-oana

Execuție bugetară 2021
https://actualdecluj.ro/de-e-primaria-face-proiecte-pe-hartie-si-nu-a-cheltuit
-600-de-milioane-lei-din-bugetul-de-investitii/

7. CONTACT

Răspund solicitărilor cetățenilor pe pagina de Facebook
https://www.facebook.com/AlexandraOanaUSRPLUS

sau pe email: eu.alexandra.oana@gmail.com
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Înscrierile pentru audiențe online se pot face la
https://forms.gle/66yLTjkqSd7Vmc9r6
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